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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante 

konaného dňa 7. 12. 2015 

 

Prítomní:  
Predseda komisie:  Mgr. Peter Kolek 

Členovia komisie:  PaedDr. Peter Černý, Mgr. Ján Kolek, Janette Vargová, 

 Rudolf Mézes, Zsolt Takáč 

Ospravedlnení: Mgr. Ladislav Maťašovský  

Ďalej boli prítomní: 

Hostia:                               Mgr. Lívia Gešková – poverená riadením oddelenia  

 spoločenských služieb  

Zapisovateľka komisie:  Eva Poláková 

 

Predseda komisie Mgr. Peter Kolek privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie,  

oboznámil ich s programom a s tým, že bolo potrebné zvolať ešte jedno zasadnutie , nakoľko 

vznikla situácia , keď navrhovaná výška určená na dotácie v rozpočte mesta bola na zasadnutí 

MsZ zmenená a figuruje v tzv. prebytku mesta, o ktorom bude MsZ rozhodovať na 

januárovom zasadnutí (predpokladaný termín 28. 1. 2016). Z dôvodu urýchlenia náležitostí 

spojených s podávaním projektov musí komisia prerokovať návrh výzvy, aby mohla byť ešte 

teraz zverejnená a na januárovom zasadnutí komisie bolo možné podané projekty prerokovať.  

Program zasadnutia komisie prítomní členovia jednomyseľne schválili. 

 

Program: 

1) Návrh výzvy na podanie projektov na poskytnutie dotácií z rozpočtu  

mesta v roku 2016. 

2) Návrh plánu práce komisie na I. polrok 2016. 

3) Rôzne. 

 

1) Návrh výzvy na podanie projektov na poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta v roku 

2016: 

Materiál bol zaslaný členom komisie elektronickou poštou spolu s pozvánkou. 

Predseda komisie oboznámil prítomných, že tesne pred zasadnutím komisie bol odovzdaný 

zapisovateľke vytlačený materiál na žiadosť primátora mesta p. Pašku, materiál obsahuje 

návrhy na zmeny v texte výzvy, zmeny formulárov na podávanie projektov a vyúčtovania 

dotácie. Vzhľadom na to, že členovia komisie nemali možnosť si tieto materiály vopred 

preštudovať a na to, že treba výzvu zverejniť včas,  sa komisia bude zaoberať návrhom výzvy, 

ktorý jej bol zaslaný elektronickou poštou.  

Prípadné zmeny je možné po prerokovaní v komisii aplikovať pri vypísaní výzvy v ďalších 

rokoch. Táto skutočnosť bola oznámená aj p. primátorovi, ktorý sa v závere komisie 

ospravedlnil, že sa z dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti nemohol zúčastniť  zasadnutia. Pán 

Paška uvedené rozhodnutie komisie akceptoval.  

K návrhu zaslanej výzvy odzneli nasledovné pripomienky:  

Mgr. Gešková- niektoré  časti výzvy treba korigovať tak, aby to bolo v súlade s VZN č.1/2007 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Galanta a v súlade s VZN č.18/2013, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN č.1/2007. A to na strane 1- Koneční prijímatelia- v prvej vete doplniť za slovo 

zakladateľom „alebo zriaďovateľom“. Na strane 3- Pokyny k vypracovaniu žiadosti 

o poskytnutie dotácie – poslednú vetu doplniť tiež odrážkou s textom citovaným s VZN 

č.18/2013 a to “čestné vyhlásenie žiadateľa, že nemá voči mestu a voči organizáciám 

zriadeným a založeným mestom nesplatené záväzky po lehote splatnosti“. 
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Členovia komisie navrhli na strane 2 -v časti Uzávierka prijímania žiadostí – doplniť termín 

podávania žiadostí  „do 15. 01. 2016“ a  zmeniť druhú vetu na „Povinnou súčasťou žiadosti je 

elektronická verzia projektu zaslaná na e-mailovú adresu: eva.polakova@galanta.sk“.  

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Návrh výzvy 

na podanie projektov na poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta v roku 2016“, ktorý bol 

zaslaný členom elektronickou poštou  a odporúča túto výzvu po doplnení odznených 

pripomienok zverejniť na web stránke mesta ihneď. 

 

Predseda komisie požiadal zároveň zapisovateľku komisie p. Polákovú, aby v záujme 

zabezpečenia dôkladného preštudovania všetkých podaných projektov, priebežne zasielala 

elektronické verzie podávaných projektov členom komisie. 

 

Mgr. Kolek Ján oboznámil prítomných, že rok 2015 je posledným rokom udržateľnosti 

projektu Galanta-Mikulov, keď sa mesto zaviazalo organizovať vybrané podujatia s týmto 

partnerským mestom. MsKS každý rok podávalo v rámci výzvy projekt na tieto podujatia, ako 

ďalej?, budú sa tieto hlavné podujatia organizovať aj naďalej? Bolo by vhodné nakontaktovať 

sa na zástupcov partnerského mesta Mikulov, či plánujú zrkadlový projekt. 

p.Takáč-viceprimátor mesta uviedol, že sa bude informovať a na januárovom zasadnutí 

komisie podá k tomu správu. 

 

2) Návrh plánu práce komisie na I. polrok 2016: 

Materiál bol zaslaný členom komisie elektronickou poštou spolu s pozvánkou. 

K predmetnému materiálu odzneli na zasadnutí komisie nasledujúce doplňujúce návrhy: 

Mgr. Kolek Peter:  

- v januári doplniť bod „Informácia o návrhu, forme a rozsahu spolupráce RTV Krea 

s mestom“-  Úloha pre zapisovateľku komisie: prizvať k predmetnému bodu na januárové 

rokovanie komisie zástupcu RTV Krea. 

-  do januára taktiež doplniť bod „ Informácia o pripravovanom založení dychového súboru“ 

- v marci doplniť bod „Informácia o pripravovaných podujatiach v rámci medzimestských 

vzťahov“ – Úloha pre zapisovateľku komisie: k predmetnému bodu vyžiadať materiál od 

kultúrnych organizácií a inštitúcií na území mesta a požiadať projektovú manažérku p. 

Mažárovú, aby pripravila na marcové zasadnutie informáciu o projektoch cezhraničnej 

spolupráce. 

- v marci taktiež doplniť bod „Návrh na ocenenie TTSK v oblasti kultúry“ 

p.Vargová: 

- v januári-doplniť do bodu Vyhodnotenie Vianočných trhov 2015 – „a osláv vítania Nového 

roka“ 

p.Mézes: 

- do januára doplniť „Informatívna správa o príprave reprezentačného plesu mesta“ 

p.Takáč: 

- v mesiacoch február a marec doplniť rovnaký bod „Informatívna správa o priebehu VO 

v súvislosti s rekonštrukciou neogotického kaštieľa“ 

 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Návrh plánu 

práce komisie na I. polrok 2016“.  

Členovia komisie „Plán práce na I. polrok 2016“ po dopracovaní doplňujúcich návrhov 

jednomyseľne schválili, tvorí prílohu zápisnice. 
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3) Rôzne: 
Mgr. Kolek Ján sa informoval, ako je to s finančnými prostriedkami od spoločnosti Samsung,  

či suma 15 000 € , ktorej prerozdelenie bolo schválené komisiou a MsZ bude poskytnutá?, 

keďže niektoré súbory si už objednali ošatenie, dostanú tieto financie? 

Predseda komisie uviedol, že na základe informácie od pána primátora sa v stredu 9. 12. 2015 

uskutoční rokovanie so spoločnosťou Samsung. 

Pán Takáč - viceprimátor mesta uviedol, že vo štvrtok už budeme presne vedieť tieto 

informácie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Termín ďalšieho zasadnutia komisie je  19.  1. 2016 ( utorok),  bude spresnený pozvánkami.  

 

 

 

 

 

 

 

 

        Mgr. Peter Kolek v. r. 

                      predseda komisie 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

V Galante dňa  08. 12. 2015          

Zapísala: Eva Poláková 

 

 


